

## 规格参数

材料	铝合金和不锈钢
体积	长136.5毫米, 直径13.5毫米
重量	22.5克(不包含电池)
颜色	隐形黑/休闲红/铁蓝/摩卡褐
发光二极管	Cree XP-G2 冷白
电池	2节7号电池
反光杯	6063-T6 铝合金加工桶面杯
透镜	钢化加硬玻璃, 双面镀增透膜
开关	带锁机械开关
输出亮度级及动作时间	180流明/22分钟, 50流明/8小时, 5流明/30小时。 (电池: 2节7号金霸王电池) 150流明/42分钟, 42流明/7.5小时, 4.5流明/30小时。 (电池: 2节eneloop 800毫安NIHM 充电电池)
中心光强度	130坎德拉
最大射程	22米
抗冲击	1.5米
防水	IPX8



Olight Technology Co., Limited  
Address: 2/F East, Building A, B3 Block,  
Fuhai Industrial Park, Fuyong, Bao'an  
District, Shenzhen, China 518103  
Tel: +86-755-81452608/81452618  
Fax: +86-755-81452508  
E-mail: service@olightworld.com  
www.olightworld.com

深圳市欧莱特科技有限公司  
地址: 深圳市宝安区福永镇福海工业区  
B3区A栋二楼东  
电话: 0755-81452608/81452618  
传真: 0755-81452508  
E-mail: service@olightworld.com  
www.olightworld.com



Made In China



O'Pen  
Penlight



LED FLASHLIGHT  
Model: O'Pen  
CREE XP-G2 LED

EN User's manual

中文 用户手册

## ENGLISH

Thank you for purchasing Olight products. Please read the manual carefully before using this product, this manual is for O'Pen penlight.

O'Pen LED Penlight is originated from classic pen in its appearance, which builds electric-optical system inside. With similar size of classic pen, O'Pen is not only light but reliable, it is processed out of aerospace aluminum alloy and stainless steel. Taken CREE XP-G2 LED, and AAA type batteries, it is equipped with stainless steel clip and is very convenient for carry, or put into your pocket, suitable for short-range lighting beyond any large LED flashlights.

### Packing List

O'Pen Flashlight x 1, AAA Alkaline Battery Duracell x 2, Spare O-rings x 2, Manual x 1, Warranty Card x 1.

### Product parts



### Operational instruction

- Unscrew the flashlight from the center; tighten the flashlight after loading cell, pay attention to put the battery positive terminal toward the flashlight head (the terminal with LED). Press the tail button to turn on the output and output memory mode; Press the button again to turn off the output.
- After light on, quickly press the tail button twice or quickly click once to change output levels, output levels change from low - mid - high, if the memorized brightness is not low, it automatically changes to low; if the memorized brightness is low, it will change to high. The flashlight memorizes the brightness level when it turns off, if you turn it on after 2 seconds break.

## Specifications

Material	Aluminum Alloy And Stainless Steel
Dimension	(L)136.5mm x (D)13.5mm
Weight	22.5 g (without battery)
Color	Stealth Black/Casual Crimson/ Electric Blue/Exquisite Mocha
LED	Cree XP-G2 Cool White
Battery	2 x AAA Alkaline Battery
Reflector	Orange Peel Reflector (6063-T6 AL)
Lens	Tough ultra-clear tempered glass, with anti-reflective coating
Switch	Mechanical switch with lock-out function
Output And Running Time	180 lm/ 22min, 50 lm/8h, 5lm/30h. (Battery: 2 AAA Alkaline Duracell) 150 lm/ 42min, 42 lm/7.5h, 4.5lm/30h. (Battery: 2 x NIHM 800mAh eneloop)
Beam Intensity	130 cd
Maximum Throw	22m
Waterproof	IPX8
Impact Resistance	1.5 m

## 中文

感谢您购买Olight LED手电筒, 在使用前请详细阅读说明书, 本说明书适用于O'Pen笔形手电。O'Pen LED手电造形源于钢笔, 在笔形结构体内构建光电系统。O'Pen的长度与钢笔相仿, 采用轻质航空铝合金与不锈钢加工而成, 质轻但可靠, 使用2节AAA电池供电驱动高效能Cree XP-G2 LED发光。O'Pen配有不锈钢夹子, 方便携带, 可附于口袋等地方, 适用于短距小范围照明, 具有大型手电无可比拟的优势。

### 包装清单

O'Pen 笔形手电 x 1, 金霸王AAA电池 x 2, 防水圈 x 2, 说明书 x 1, 保修卡 x 1.

### 产品部件

(见Figure1)

### 操作说明

- 从手电中部旋开, 装入电池后旋紧, 注意电池正极朝向手电头部 (LED所在的一端)。按下尾按键开启输出, 输出记忆的模式; 再次按下按键时关闭输出;
- 手电开启后, 快速连按尾按键两次或者快速轻按一次改变输出亮度, 输出按低-中-高顺序改变, 若记忆的亮度非低, 自动跳至低; 若记忆为低亮, 按改变为高亮。手电关闭超出2秒, 手电记忆关闭时的亮度级。